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KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO
SVET KS LJUBNO

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel. 031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000

Št. dok.: P-72/2024

Ljubno, 4. 6. 2024

ZAPISNIK 10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,
ki je bila v torek, 04. junija 2024 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno.

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Bojanka Bec, Miran Dežman, Marija Habjan, Vilko
Praprotnik, Milan Potočnik, Dejan Šparakl in Sonja Vengar.

Matjaž Toman opravičeno odsoten.

Prisotni še: Rok Marčun do vključno 2. točke ter Ana Cestnik Razboršek, tajnica Krajevne
skupnosti Ljubno

DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje sveta KS Ljubno.
2. Nov odlok volitve v svete krajevnih skupnosti. Preklic spremembe na predlog k

predvidenim spremembam odloka o določitvi števila članov svetov krajevnih
skupnosti in volilnih enot za redne volitve v svete krajevnih skupnosti v občini
Radovljica. Potrditev glasovanja po korespondenci izvedeni dne: 8.5.2024.

3. Tekoča problematika in investicije v teku ter predlog novih.
4. Predstavitev predlogov za podelitev priznanja KS Ljubno za leto 2024.
5. Prispela pošta
6. Razno

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red.

SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno.

K 1. točki: Potrditev zapisnika 9. redne seje

SKLEP 1: Vsi prisotni člani sveta se s predlaganim strinjajo in zapisnik potrdijo.
Ga. Marija Habjan ima vprašanje, vezano na vprašanje za 4. točko 9. redne seje, če je
defibrilator v Otočah že priklopljen za uporabo. Dobila je pritrdilni odgovor. Strinjajo se, da
bo potrebno organizirati izobraževanje za uporabo le-tega.

K 2. točki: Nov odlok volitve v svete krajevnih skupnosti. Preklic spremembe na
predlog k predvidenim spremembam odloka o določitvi števila članov svetov
krajevnih skupnosti in volilnih enot za redne volitve v svete krajevnih skupnosti v
občini Radovljica. Potrditev glasovanja po korespondenci izvedeni dne: 8.5.2024.
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Dejan Šparakl prebere preklic sprememb števila članov svetov krajevnih skupnosti, ki
so ga dorekli po korespondenčni seji.

SKLEP 2: Člani sveta odlok potrdijo soglasno.

K 3. točki: Tekoča problematika in investicije v teku ter predlog novih.
Dejan Šparakl predstavi investicije v teku. Dela se škarpa na zgornjem delu Ljubnega

pri Ambrožiču. Čaka se na izvrtine za geološke raziskave.
Člani sveta predlagajo, da se nov defibrilator v Otočah objavi v Deželnih novicah. Dejan
Šparakl bo poskrbel za objavo v naslednji izdaji. Na spletni strani krajevne skupnosti je ta
informacija objavljena.
Barvanje vhodnih vrat na vežicah je že plačano iz lanskega proračuna. Ta teden naj bi bila
dela končana.
Ga. Marija Habjan izpostavi luč javne razsvetljave na Posavcu. Objekt trgovina in gostilna
se prodajata in ni poskrbljeno za urejeno okolico, kar je zelo moteče. V objekt je bilo tudi
vlomljeno.
Na Posavcu manjka športno igrišče. Že dolgo se čaka na zemljišče. G. Dejan Šparakl
predlaga, da občina najde drugo zemljišče. Trenutno zemljišče je zanemarjeno in bi bilo
potrebno poskrbeti za čistočo. Omejitve so tudi zaradi bližine vode reke Save. Poslan sklep
na direkcijo za vodo. Na ministrstvo in občino se pošlje dopis, da se zadeva premakne z
mrtve točke. Ga. Pavla Bassanese, ga. Marija Habjan in g. Dejan Šparakl bodo sestavili
dopis za občino in ministrstvo.
Vsi predlogi krajevne skupnosti za investicije so bili zavrnjeni s strani Občine Radovljica. G.
Dejan Šparakl predstavi odgovore občine.
Nov asfalt se bo delal, ko bo optika. Optike ni na zgornji delu Ljubnega. Vse je že
dogovorjeno in potrjeno, izvajalci niso dokončali del. Ko bodo delali optiko v Otočah in
Posavcu naj uredijo še zgornji del Ljubnega in na Praprošah. V ta namen so bila dodeljena
Evropska sredstva.
Izpostavi se nevarna cesta za kolesarje na Praprošah. Razmišljati bi bilo potrebno o
rešitvah.
Odvodnjavanje na Praprošah ni urejeno. Za na namen so bila namenjana sredstva od
poplav. Ga. Sonja Vengar bo pripravila dopis, ki se bo poslal na občino.
Za urejanje okolice pokopališč in poslovilnih vežic je bila kupljena vsa potrebna oprema.
G. Dejan Šparakl predlaga komarnike za mrliške vežice. Predstavi ponudbo podjetja
Senčila Bled d.o.o.. Pridobi naj se dodatne ponudbe. Vsi prisotni potrjujejo, da se naročijo
komarniki za vseh 6 oken pri najugodnejšem ponudniku.

K 4. točki: Predstavitev predlogov za podelitev priznanja KS Ljubno za leto 2024.
Ga. Marija Habjan predlaga Vilija Praprotnika, kot dolgoletnega predsednika

Športnega društva Ljubno.
Gospa Sonja Vengar predlaga Marijo Habjan, za prizadevno delo pri Rdečem križu.
G. Vili Praprotnik prebere mail Mitje in Jelke Mladenovič s predlogom za podelitev priznanja
Skupini žensk - gospodinj za peko peciva in ostalih priboljškov ter pomoči pri postrežbi le-
teh ob raznih krajevnih dogodkih. Predlaga se skupinsko priznanje. Ena plaketa, ki visi na
javnem mestu.
Po mailu je prišel predlog za podelitev priznanja igralcu namiznega tenisa Urbanu Jancu.
Urban kljub še nedopolnjenim 15-im letom, že skoraj 10 let aktivno trenira namizni tenis. Je
zgled vsem soigralcem v klubu, s svojo prizadevnostjo, odnosom in nenazadnje rezultati pa
je prepričal in navdušil tudi številne strokovnjake. Je eden tistih, ki uspešno združuje
vrhunski šport in šolanje in dokazuje, da se z pravo voljo in organiziranostjo lahko doseže
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lepe rezultate, pri čemer pa šola ne trpi. Ga. Pavla Bassanese meni, da bi bilo bolj
primerno, da bi dobil priznanje Športnega društva.
Za leto 2024 bomo izbrali dva dobitnika priznanja. Člani sveta bodo za dobitnika priznanja
glasovali na prihodnji seji.

SKLEP 4: Člani sveta potrdijo soglasno, da bodo letos podelili dve priznanji.

K 5. točki: Prispela pošta
Ga. Marija Habjan prebere mail od gospoda Branka Fajfarja, ki zahteva vpogled v

dokumentacijo Krajevne skupnosti Ljubno v pisni in elektronski obliki. Občina pošlje
zahtevano dokumentacijo.
G. Dejan Šparakl prebere mail g. Sama Jakovca, ki želi izkop žare in raztros pepela. G.
Dejan Šparakl je poslal v odgovor obrazložitev postopka in stroške povezane s tem
gospodu Samu na mail. Odgovor se še čaka.
Ga. Joži Šmid se je obrnila na Krajevno skupnost, ker se pri gasilskem rezervoarju oz.
požarnem bazenu izteka voda na cesto in se nabirajo alge. Vsi prisotni se strinjajo, da je
treba najti strokovnjaka, da ugotovi iz kje teče in predlaga rešitev. Treba je tudi ugotoviti kdo
je pristojen za reševanje tega problema.
G. Ivo Furlan je poslal pismo s prošnjo za preklic najemne pogodbe za grob. Poslal se mu je
dopis z obrazložitvijo postopka preklica. Odgovor se še čaka.

K 6. točki: Razno
Na začetku seje je prisoten tudi g. Rok Marčun v imenu Kulturnega društva. Vsi

prisotni se strinjajo, da je g. Rok Marčun lahko prisoten in sodeluje na seji. Ga. Pavla
Bassanese prebere 5. točko zapisnika 7. redne seje Krajevne skupnosti o domnevni kraji
pianina.
g. Rok Marčun komentira, da sta Kulturno društvo in Krajevna skupnost ločeni inštituciji. Kar
se dogaja v Kulturnem društvu naj bi reševali člani sami. Zdi se mu sporno, da se Krajevna
skupnost ukvarja s to problematiko. Ne strinja se z obtožbo, da naj bi odtuji pianino.
Predsednici pevskega zbora je bilo obrazloženo zakaj je bil piano odpeljan. Zavrača sklep,
ker je nepreverjen. Zahteva opravičilo, ker pianina ni odtujil. Kot predsednik, ki opravlja
Kulturno društvo, se mu zdi nedopustno, da to rešuje Krajevna skupnost. Prej se z njim
nihče ni posvetoval.
G. Vilko Praprotnik obrazloži zakaj je izpostavil to zadevo. Razloži na podlagi česa se
sklepa, da je g. Rok Marčun odtujil piano. Ker je bilo vlomljeno ga je predsednik Kulturnega
društva pospravil in ga pospravil v namen zaščite in hrambe. Kot predsednik Kulturnega
društva ima ključe in ni kriv za vlom.
Ga. Pavla Bassanese pove, da bo za 10.6. sklican občni zbor Kulturnega društva in se bo
razčistilo kaj se je zgodilo s pianinom. Predlaga preklic in popravni sklep te navedbe in
predlaga opravičilo. Predlaga obliko opravičila in ga prebere:
Na zahtevo Roka Marčuna, predsednika Kulturnega društva Ljubno in po pridobitvi dodatnih
informacij glede premestitve pianina, ki je bil last MePZ Ljubno, iz doma Športnega društva
Ljubno, Svet KS sprejema naslednji popravni sklep:
Na podlagi razjasnitve okoliščin glede premestitve pianina, ki je bil last MePZ Ljubno, Svet
KS Ljubno preklicuje trditev iz zapisnika 7. seje Sveta KS Ljubno. Rok Marčun je pianino
odpeljal iz doma ŠD zaradi nevarnosti poškodovanja. Ni vlomil lesene zaklenjene zaščite,
saj je imel ključ do nje, in ni imel nikakršnega namena njegove odtujitve. Na zboru KD, ki ga
je Rok Marčun kot predsednik KD sklical za 10. 6. 2024, bo dokončno dogovorjena hramba
in uporaba pianina.
Roku Marčunu se člani Sveta KS opravičujemo za duševne bolečine in škodo, povzročeno
njegovemu dobremu imenu z navedbami v zapisniku 7. seje.
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G. Rok Marčun sprejme predlog in opravičilo.

SKLEP 5: Člani sveta predlog popravnega sklepa potrdijo soglasno.

Potrebno bo skleniti pogodbo s pogrebno službo Navček, ki še nima sklenjene pogodbe o
opravljanju pogrebnih storitev v Krajevni skupnosti Ljubno. G. Vili Praprotnik pove, da sta pri
izgradnji vežic pomagali dve pogrebni službi in sicer Akris d.o.o. in Pogrebne storitve Anton
Novak d.o.o., ki sta si takrat s tem zagotovili monopol. Sedaj to ne velja več. Stranka sama
izbere pogrebno službo, ki jo želi.
Člani sveta predlog, da se podpiše pogodba s pogrebno službo Navček, potrdijo soglasno.

G. Dejan Šparakl predstavi zapisnik komisije za pokopališko dejavnost. Ne sme se
prekoračiti cen grobarin, ki so predlagane pri občini. S podražitvijo je treba počakat. Treba
je gledat pravilnik. Če se bo dražilo je treba procentualno dvigniti vse cene. Zaenkrat
ostanejo cene nespremenjene.
Ga. Pavla Bassanese predlaga, da se občino prosi za pomoč pri vzdrževanju mrliških vežic
na Otočah. Treba je to dati na jesensko sejo, da se uredi do novega leta.
G. Dejan Šparakl bo predlagal na odboru Krajevnih skupnosti, da občina sofinancira
vzdrževanje mrliških vežic v Ljubnem.

Določi se datum proslave ob krajevnem prazniku. Proslava bo v petek, 23. avgusta 2024.
Teče razprava o kandidatih za nastopajoče. Do naslednje seje se najde kandidate za
nastop.

SKLEP 6: Člani sveta dogovorjeno potrdijo soglasno.

Seja je bila zaključena ob 20:50 uri.

Zapisala: Ana Cestnik Razboršek

Dejan Šparakl

Predsednik KS Ljubno
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